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INSTRUCTIONS
READ ALL INSTRUCTIONS BEFORE USING

WARNING

Be sure to shut off electric supply at main switch or circuit breaker before installation. The 
important safeguards and instruction appearing in this manual are not meant to cover all 
possible conditions and situation that may occur. It must be understood that common sense, 
caution and care are factors which cannot be built into any product, these factors must be 
supplied by the person(s) caring for and operating the unit.  No responsibility will be accep-
ted for any damage which may occur during transport or by improper installation or voltage 
fluctuation or if any portion of the product has been altered or modified.

CAUTION

01.	IImproper installation may result in the risk of fire, electric shock, or injury to persons.
02.	To prevent risk of fire and electric shock, do not use the unit near windows.
03.	Power plug must be removed from power socket before cleaning, servicing, maintence 

and when moving from one location to another.
04.	The fan should be placed on a flat and stable surface when operating to avoid overturning.
05.	The fan should not be placed in a damp place or where humidity is high (such as in a 

bathroom).

 
PARTS DESCRIPTION

OPERATING INSTRUCTIONS

01.	Plug the power cord into a suitable socket.
02.	The fan is switched on using the rotating switch on the control board, i.e. 0 = Off, 1 = Low 

Speed, 2 = High Speed.
    

Rated voltage 230W
Rated Frequency 50Hz
Rated Power 30W
Pale 16 cm

switch



SPECIAL ATTENTION

01.	If the supply cord is damaged, it must be replaced by the manufacturer, its service agent 
or similarly qualified persons in order to avoid a hazard.

02.	This appliance can be used by children aged from 8 years and above and persons with 
reduced physical, sensory or mental capabilities or lack of experience and knowledge if 
they have been given supervision or instruction concerning use of the appliance in a safe 
way and understand the hazards involved.

03.	Cleaning and user maintenance shall not be made by children without supervision.
04.	Children should be supervised to ensure that they do not play with the appliance
05.	Ensure that the fan is switched off from the supply mains before removing the guard.

IMPORTANT INFORMATION FOR CORRECT DISPOSAL OF THE PRODUCT
IN ACCORDANCE WITH EC DIRECTIVE 2002/96/EC

CORRECT DISPOSAL OF THIS PRODUCT
 This marking indicates that this product should not be disposed with other household wastes 
throughout the EU. To prevent possible harm to the environment or human health from un-
controlled waste disposal, recycle it responsibly to promote the sustainable reuse of mate-
rial resources. To return your used device, please use the return and collection systems or 
contact the retailer where the product was purchased. They can take this product for environ-
mental safe recycling



NOTES



INSTRUCTIONS
A LIRE AVANT UTILISATION

PRÉCAUTION

Assurez-vous de couper l’alimentation électrique principale à l’aide de l’interrupteur principal 
ou du disjoncteur avant l’installation. Les instructions importantes et les mesures de sécurité 
figurant dans ce manuel ne sont pas destinées à couvrir toutes les conditions et situations 
possibles qui peuvent se produire. Il doit être compris que le bon sens, la prudence et les 
soins sont des facteurs qui ne peuvent pas être intégrés à un produit, ces facteurs doivent 
être fournis par la personne(s) qui s’occupe(nt) et utilise(nt) l’unité. Aucune responsabilité ne 
sera acceptée pour tout dommage qui pourrait survenir pendant le transport ou en raison 
d’une installation incorrecte ou de fluctuations de tension, ou si une partie du produit a été 
altérée ou modifiée.

ATTENTION
01.	 Une installation incorrecte peut entraîner un risque d’incendie, de choc électrique ou 
de blessure pour les personnes.
02.	 Pour éviter tout risque d’incendie et de choc électrique, ne pas utiliser l’appareil près 
des fenêtres.
03.	 La prise d’alimentation doit être retirée de la prise électrique avant le nettoyage, l’en-
tretien et lors du déplacement d’un endroit à un autre.
04.	 Le ventilateur doit être placé sur une surface plane et stable lorsqu’il est en marche 
pour éviter tout renversement.
05.	 Le ventilateur ne doit pas être placé dans un endroit humide ou où l’humidité est éle-
vée (comme dans une salle de bain).

DESCRIPTION

INSTRUCTIONS D’UTILISATION

Branchez le cordon d’alimentation dans une prise appropriée. Le ventilateur est allumé à 
l’aide du commutateur rotatif sur la carte de commande, c’est-à-dire 0 = Arrêt, 1 = Vitesse 
lente, 2 = Vitesse élevée.

Commutateur

Voltage 230W
Frequence 50Hz
Puissance 30W
Hélice 16 cm



ATTENTION PARTICULIÈRE

01.	Si le cordon d’alimentation est endommagé, il doit être remplacé par le fabricant, son 
agent de service ou des personnes qualifiées similaires afin d’éviter un danger.

02.	Cet appareil peut être utilisé par des enfants de 8 ans et plus et par des personnes ayant 
des capacités physiques, sensorielles ou mentales réduites ou un manque d’expérience 
et de connaissances s’ils ont été supervisés ou formés à utiliser l’appareil de manière 
sûre et comprennent les dangers impliqués.

03.	Le nettoyage et l’entretien de l’utilisateur ne doivent pas être effectués par des enfants 
sans surveillance.

04.	Les enfants doivent être surveillés pour s’assurer qu’ils ne jouent pas avec l’appareil.
05.	Assurez-vous que le ventilateur est éteint du réseau d’alimentation avant de retirer la 

grille.

INFORMATIONS IMPORTANTES POUR LA CORRECTE ÉLIMINATION DU PRODUIT
CONFORMÉMENT À LA DIRECTIVE 2002/96/CE DE L’UE

RECYCLAGE DU PRODUIT
Ce symbole indique que ce produit ne doit pas être éliminé avec les autres déchets domes-
tiques dans toute l’UE. Pour éviter tout danger pour l’environnement ou la santé humaine ré-
sultant d’une élimination incontrôlée des déchets, recyclez-le de manière responsable pour 
promouvoir la réutilisation durable des ressources matérielles. Pour retourner votre appareil 
usagé, veuillez utiliser les systèmes de retour et de collecte ou contacter le détaillant où le 
produit a été acheté. Ils peuvent prendre ce produit pour un recyclage écologique sûr.



DISTRIBUE EN EUROPE PAR :

32 Rue de la Regalle – ZI la Regalle 77181 COURTRY
Tél : 0164212000 - Fax : 0160202834

Made in RPC


